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Referat – Bestyrelsesmøder 

Kernehuset-Engblommen.  

Deltager: Camilla Boesen, Simone Mølgaard, Jakob Axholt Olesen, Susanne 
Korsholm, Heino Nielsen, Rasmus Købke og Bolette Viuf 
 
Afbud fra: Jakob 

Dato og tid: mandag den 9. september. Kl. 17.00- 19.00  

Sted: Engblommen 

Mødeleder: Simone Mølgaard. 

Referent: Rasmus Kjær Købke 

 

 Emne 

 

Ansvarlig  

1 Referat fra sidst Bolette Velkommen til Heino der er ny i bestyrelsen. 

Alle fortalte lige kort om hvem de er, hvor de har børn og hvorfor de er i bestyrelsen. 

Bolette fortalte om tavshedspligten. I bestyrelsen er man talerør for Kernehuset-Engblommen, 

nogle gange har man mere viden om hvorfor nogle beslutninger er taget i institutionen. 

Heino fik udleveret aftale om henvendelse fra forældre. 

2 Referat fra Samrådsmøder. 

Høringssvar til Budget 

Tour de Bestyrelse – i år er det torsdag 

den 24. oktober 

Susanne 

 

Bolette fortalte kort om Samrådsmøder. Formen.  

Tour De Bestyrelse. Et kursusforum hvor man kan blive bedre rustet til bestyrelsesarbejdet. Der 

sendes indbydelser ud. 

 

30 timers moduler. Vi tror på at politikkerne vil lave 30 timers modul.  

Herning kommune kan have svært ved at overholde Minimumsnormering, hvis de skal leve op til 

det skal daginstitutioner området have 8 mio. Men med 30 timers modul og hvis 10 % vælger 

det kommer vi til at mangle 4 mio. på området. 

På kommunen arbejdes der lige nu på, hvordan det ser ud hvis vuggestuebørn bliver i 

vuggestuen indtil de fylder 3,1 år og hvis børnehavebørn først starter i skolen 1.august 2024.  

Vi skal give et svar på om vi som institution kan rumme det, og hvordan vi vil løse eventuelle 

udfordringer. 
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Simone fortæller om oplægget om Overgange. Skift mellem stuer og institutioner. Skift til skole. 

Simone sender linket rundt til undersøgelsen/oplægget. 

 

3 Fuldtidsstillinger.   Bolette Vi har på et personalemøde drøftet fuldtid, hvilke fordele og ulemper der kan være. 

 

I år ’27 og i ’30 skal det tages op igen… om nogle vil op på fuldtid. 

 

4. Økonomi.  

 

Bolette  Ny gulv i Kernehuset og køkken på stuerne. 

Skur ved Bakken 

Stole til personalet 

Borde og børnestole 

 

Nye lamper (koster ikke institutionen noget, det er via en pulje ved kommunen). 

 

5. Norm tid. 

Arbejdstids registreringer.  

Bolette Kommunen er ved at tjekke op på INFOBA. Det er et digitalt redskab til arbejdsplaner. Det skal 

udrulles løbende, og alle kommer ikke på i år. 

 

Fra 1. juli. Er det lovkrav at arbejdstiden registreres og gemmes i 5 år og 4 måneder. 

 

6.  Pilot Projekt  Bolette Vi har ansat én i en projektstilling. 2 gange hver måned skal hun ind til kommunen og have 

”undervisning” i det pædagogiske fag.  

7. It-politik Bolette Vedhæftet gammel politik og nye regler fra staten. 

Vi talte om IT politik og brug af digitale redskaber i dagligdagen. 

 

Bolette og Rasmus tilpasser vores allerede gældende IT politik og sender den ud til revidering og 

så gennemgår vi den på næste bestyrelsesmøde. 
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8. Personale overblik Bolette Bolette gav et overblik over personalet på afdelingerne. 

 

 

 

9. Nyt fra afdelingerne Rasmus/Maja 

 

 

Engblommen. 

Ønske fra vuggestuen. Regel om hvornår vi vækker børn. 

Temaer om Natur og Bæredygtighed, Farver og Former, Relationer og legevenner, Store gruppe 

og Mellemgruppe. 

 

Kernehuset. 

Det har fyldt at der har været flyttet rundt i Kernehuset mens der er blevet lavet gulve. Nu er vi 

næsten i hus med nye køkkener også. 

Arbejder ud fra ”Den Magiske Madpakke”. 

 

Vi har 3 nye afsted på Herning Modellen. 

Vi starter NEBULA igen på onsdag. 

10. Punkter til næste møde /Evt. 

  

 Rasmus opretter en Messenger gruppe med alle bestyrelsesmedlemmer. 

 

Vuggestuen (BAKKEN) har et ønske om at bestyrelsen vil fastsætte tider i forhold til sove- og 

vækketider. 

 

Bolette og Rasmus tilpasser vores allerede gældende IT politik og sender den ud til revidering og 

så gennemgår vi den på næste bestyrelsesmøde. 

 

Bestyrelsesvalg. 

 

Chikaner til cykelstien ved Bakken og skolen. Bolette og Rasmus laver et udkast og sender det 

til gennemkig ved bestyrelsesmedlemmerne. 

Det gentænkes om der skal laves en arbejdslørdag til at lave lidt havearbejde og andet 

foreholdendt arbejde indenfor og udenfor. 
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